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projekt 

PROTOKÓŁ NR XXII/2016 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 19 grudnia 2016 roku 

 

XXII Sesję Rady Gminy otworzyła o godz.11.00  Przewodnicząca Rady Gminy  -  Elżbieta Regulska. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta – Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy -  Maria Wilk 

Radca Prawny – Monika Pacholska 

 

Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska przywitała radnych i przybyłych gości 

oraz stwierdziła, iż Rada Gminy posiada qworum i jest władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. Zanim zaczniemy procedować przedstawię państwu autopoprawki do porządku obrad. W 

materiałach na sesję w porządku obrad komisji było zapisane, że Komisja Rewizyjna będzie 

rozpatrywała  dwie skargi – jedną na pana wójta, drugą na dyrektora GCKiS. Ponieważ dzisiaj jeszcze 

Komisja obradowała w sprawie tej drugiej skargi, proszę o wprowadzenie do porządku obrad: 

1. W punkcie 20 proszę wpisać: „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Kobierzyce”. 

2. W punkcie 21 proszę wpisać: „Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Sportu w Kobierzycach”. 

Jednocześnie zmieni się kolejność pozostałych punktów porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Zgodnie z art.32 Statutu Gminy 

stawiam pytanie czy ktoś z państwa radnych ma uwagi, wnioski do porządku obrad? Brak uwag, 

wniosków, przystępujemy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

zaproponowanego porządku obrad z zaproponowanymi autopoprawkami,  proszę o podniesienie ręki.                     

Za – 15 osób /z 15 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXII Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXI Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce" Panu 

Alfredowi Lechowi. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2016 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy na 

2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017 – zgodnie z procedurą zawartą 

w § 9. Uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XLVII/573/10. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XIX/361/16 z dnia 

30 września 2016 roku w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminnego Centrum Kultury i Sportu w 

Kobierzycach. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVI/535/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 30 grudnia 2013 r. w sprawie wysokości i zasad ustalenia oraz rozliczenia dotacji celowej 

dla podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kobierzyce. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/390/13 Rady Gminy Kobierzyce z 

dnia 22 marca 2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Pustkowie 

Żurawskim. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Kobierzyce na rok 2017. 

17. Przyjęcie planu pracy Komisji ds. Budżetu i Rozwoju Gospodarczego na rok 2017. 

18. Przyjęcie planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska na rok 2017. 

19. Przyjęcie planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej na rok 2017. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego Centrum 

Kultury i Sportu w Kobierzycach. 

22. Interpelacje radnych. 
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23. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

24. Zapytania radnych i sołtysów. 

25. Wnioski i sprawy różne. 

26. Komunikaty Przewodniczącej. 

27. Zakończenie obrad. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Kto z państwa radnych jest za przyjęciem 

protokołu z XXI Sesji Rady Gminy? 

Za – 15 osób /z 15 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że protokół został przyjęty. 

  

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska poinformowała o pismach, które wpłynęły do 

Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 1/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności               

/ załącznik nr 2/. Poinformował również, że odbyło się spotkanie z Komendantem Policji i z 

Wojewodą w sprawie utworzenia w Kobierzycach Komisariatu.  

 

Ad.6. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Od kilku lat nadajemy ten tytuł osobom 

zaangażowanym w życie naszej Gminy. Dzisiaj proponuję kandydaturę pana Alfreda Lecha i bardzo 

proszę państwa o przyjęcie tej uchwały i tym samym przyjęcie pana Lecha do grona honorowych 

obywateli naszej gminy. Pan Alfred Lech zamieszkał w Gminie Kobierzyce w 1953 r. Jako 

mieszkaniec wsi Dobkowice, dał się poznać jako człowiek uczynny, aktywnie działający na rzecz 

społeczności lokalnej. W trakcie 50 lat swojej pracy wyróżniał się ogromnym zaangażowaniem w 

sprawy społeczne wsi i gminy oraz fachowością. Przez dwie kadencje był członkiem Rady Sołeckiej 

wsi. W latach 90-tych Alfred Lech włączył się w pracę Gminnej Spółdzielni „Samopomoc Chłopska” 

w Kobierzycach. W okresie 1990 - 1993 r. Spółdzielnia przeżywała kryzys. Dzięki jego determinacji i 

wierze w to, że Spółdzielnia jest potrzebna i potrafi wyjść z kryzysu udało się sprawić, iż mogła ona 

nadal normalnie funkcjonować. Walka o odzyskanie zaufania rolników była trudnym procesem, ale 

Alfred Lech zawsze wspierał prezesów Spółdzielni w odbudowywaniu zaufania wśród całej 

społeczności Gminy Kobierzyce, co przyniosło pozytywny skutek.  Cały czas aż do chwili obecnej 

Spółdzielnia związana jest ze środowiskiem rolniczym świadcząc na rzecz tej grupy społecznej 

różnego rodzaju usługi. Dzięki silnemu wparciu ze strony Pana Alfreda Lecha Spółdzielnia 
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znakomicie się rozwija, czego wyrazem są zajmowane czołowe miejsca we współzawodnictwie o tytuł 

„Mistrza Gospodarności i Kultury”. Warte szczególnego podkreślenia są działania w zakresie 

usprawnienia i pomocy rolnikom  w sprzedaży  wytworzonych  płodów rolnych nie tylko z Gminy 

Kobierzyce, ale także z gmin Jordanów Śląski, Sobótka, Żórawina, Siechnice oraz z Wrocławia. Pan 

Alfred Lech pełni funkcję Przewodniczącego Rady Nadzorczej Gminnej Spółdzielni. Dobro Gminy 

Kobierzyce przyświecało mu i przyświeca  w każdej aktywności zawodowej. W  1994 r. został 

członkiem Rady Nadzorczej Banku Spółdzielczego w Kobierzycach, a w  1998 r. objął funkcję 

Przewodniczącego Rady. Dewizą Banku Spółdzielczego w Kobierzycach jest to, aby ludzie którzy do 

niego przychodzą byli zadowoleni z oferowanych im usług. Jako Przewodniczący Rady Nadzorczej i 

jednocześnie mieszkaniec  Gminy Kobierzyce Pan Alfred Lech zawsze pamięta o tej dewizie i 

przykłada szczególną wagę do opinii klientów, które mają duży wpływ na jego pracę w Radzie 

Nadzorczej Banku Spółdzielczego w Kobierzycach. W wyniku takich działań Bank Spółdzielczy 

otrzymał nagrodę Orła Agrobiznesu w 2011 r. W latach 1982-1990 Pan Alfred Lech był Radnym 

Gminy Kobierzyce, a ponadto pełnił funkcję Przewodniczącego Gminnej Rady Narodowej. W swojej 

długoletniej karierze oraz działalności społecznej był Przewodniczącym Koła Związku „Solidarność 

RI” w Dobkowicach. Udzielał się również jako Prezes Kółka Rolniczego w Dobkowicach. Ponadto 

dwie kadencje był Przewodniczącym Zarządu Spółdzielni Kółek Rolniczych. Bardzo dużą pracę 

wykonał na rzecz miejscowości, w której mieszka. Był długoletnim działaczem ZSL, a następnie PSL 

oraz Prezesem Zarządu Gminnego PSL. Pan Alfred Lech ma ogromny szacunek wśród mieszkańców, 

jest dla nich autorytetem, a także często jest stawiany jako przykład osoby, która śmiało podejmuje 

wyzwania i nie obawia się nowatorskich rozwiązań. Jest osobą wybitną, dzięki której nastąpił duży 

rozwój społeczności Gminy Kobierzyce. W 2012 r. za całokształt działalności społecznej został 

odznaczony Złotym Krzyżem Zasługi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Przychylam się do tego co powiedział pan Wójt. Przy tych 

wszystkich zasługach pan Lech jest człowiekiem skromnym i życzliwym innym ludziom. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 
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15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/394/16 w sprawie nadania tytułu "Honorowy Obywatel Gminy Kobierzyce" Panu 

Alfredowi Lechowi. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Bardzo dziękuję za jednogłośne przyjęcie tej uchwały. 

 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus  omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/395/16 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2016 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus  omówiła projekt uchwały. W podstawie prawnej proszę dopisać – 

ustawa o samorządzie gminnym – jest tekst jednolity a powinno być ze zmianami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały z ww. poprawką. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/396/16 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.9. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus  omówiła projekt uchwały. Przy zadaniu dotyczącym Księginic 

proszę dopisać – datę 30.06.2017 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę Przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

tej uchwały z ww. poprawką oraz z poprawką na stronie 3 w punkcie 12 - dopisać do ulicy 

Logistycznej  - /Tęczowej. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Mariusz Przeździęk: Czy mamy informacje od Powiatu na temat kładki w Ślęzie? 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Rozmawialiśmy z projektantem. Oświadczył, że wszystkie dokumenty 

zostały złożone, czeka na uzgodnienie z GDDKiA. Jesteśmy zdeterminowani, żeby tą kładkę wykonać 

bo rzeczywiście jest tam duży ruch. Środki w budżecie są na ten cel zabezpieczone, w budżecie 

Starostwa  jak zapewniał pan Starosta środki też się znajdą. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Mam wątpliwości – aura, pogoda pozwala na to żeby prace 

były wykonane. Jesteśmy związani procedurami przetargowymi, które nie zawsze dają gwarancję 

usług. Jestem zaniepokojona przedłużającą się rozbudową ośrodka zdrowia. Osobiście wolałabym 

wybudować dom dziennego pobytu dla ludzi starszych. Przedłużając prace wchodzimy w coraz 

większe koszty.  Słyszymy od pana wójta, że firma zażądała audytu. To też będzie kosztować. Myślę 

że należałoby baczniej się przyglądać firmom, z którymi zawieramy umowy. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Procedury przetargowe są jakie są. Audyt robimy my. 

Brakuje współpracy wykonawcy z projektantem. Środki niewygasające – ja się ich nie boję, prace 

zakończymy do połowy 2017 r. Kwota jest duża, ale nie obawiam się ich wykonania. To wynika też z 

procedur jakie są w Polsce. 
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Radny Czesław Stadnik: Często biorę udział w przetargach i dopóki w ustawie się nie zmieni to , że 

cena dostaje 50 pkt,  to nic się w tej kwestii nie zmieni. 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/397/16 w sprawie nie wygasania wydatków zamieszczonych w budżecie gminy  

na 2016 rok. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Przystępujemy do podjęcia uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu na rok 2017 – zgodnie z procedurą zawartą w § 9. Uchwały Rady Gminy 

Kobierzyce Nr XLVII/573/10. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. W uzasadnieniu proszę poprawić ogólną 

sumę dochodów – powinno być 167.589.291, 71 zł. Uzyskaliśmy pozytywną opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu o możliwości sfinansowania deficytu gminy Kobierzyce 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej na rok 2017 oraz o projekcie uchwały w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: 23 listopada odbyło się posiedzenie wspólne 

komisji stałych Rady Gminy Kobierzyce, na którym zostało zaopiniowane prowizorium. Proszę 

przewodniczącego komisji o opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisje stałe na swym wspólnym posiedzeniu w dniu 

23 listopada br. pozytywnie zaopiniowały prowizorium, a następnie Komisja Budżetowa na swym 

posiedzeniu 13 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały z ww. poprawką. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Budżet jest bardzo śmiały. Mam kilka pytań z tym 

związanych: 

1. Kładka w Ślęzie – czy te pieniądze zostały w wydatkach niewygasających, czy te 500 000 zł 

które było przeznaczone na kładkę zostało przeznaczone na drogi osiedlowe w Ślęzie?  
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2. Dzisiaj przyznaliśmy 200 000 zł dla KPR-u , co nie ulega dyskusji. W związku z tym, jeśli 

przyjmiemy, że zostają nam te pieniądze w sporcie ten milion sto czy milion dwieście to 

200 000 zł będzie brakowało na sport. 

3. Ciągle wydajemy na remont świetlicy w Domasławiu. Może trzeba to zliczyć i się okaże, że za 

te pieniądze wyszłaby piękna nowa świetlica w Domasławiu. Przyjrzyjmy się tym kwotom. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć: Kładka – to  nie jest w niewygasających. To co jest w 

niewygasających to są drogi w Ślęzie.  Nie możemy nie wygaszać środków dotacyjnych. W budżecie 

na 2017 rok jest kwota zabezpieczona na tą kładkę – 550 tys. zł o ile dobrze pamiętam. Domasław – 

wielokrotnie były tam remonty, ale podchodzimy do tego tematu kompleksowo. Zestawienie 

oczywiście można zrobić, ale jest to obiekt historyczny dla mieszkańców a poza tym trudno było by 

znaleźć lepsze miejsce w Domasławiu na nową świetlicę. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Odnośnie KPR-u – raz, że zmiana jest z 19 grudnia, a projekt 

budżetu był składany w listopadzie i rozeszły nam się daty, a druga informacja – poprosimy państwa o 

chwilę do marca, kiedy Minister Finansów zobaczy jak minął kwartał, oceni wielkości jakie nałożył 

dla gminy. Możliwe jest kilka scenariuszy. Wielkość subwencji oświatowej może ulec zmniejszeniu. 

Nie umiem powiedzieć ile będzie. Możliwa jest również reasumpcja budżetu w kwotach 

przewidywalnych przez wzrost PKB. Jak zauważyliście państwo wzrost wydatków, wzrost dochodów 

ze źródeł realizowanych przez ministra jest bardzo duży i obejmuje 50 % budżetu. To oznacza, że 

każde wahnięcie ze strony ministerstwa będzie odczuwalne dla gminy. Pan Wójt ma 400 000 zł 

rezerwy więc gdyby już bardzo przycisnęła bieda w gminie to myślę, że wzorem lat ubiegłych nie 

będzie żałował pieniędzy na realizację zadań sportowych. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: W kwestii KPR-u – nie możemy zaprzepaścić tego co 

osiągnęliśmy przez wiele lat, osiągnięcia są olbrzymie. Na pewno utrzymamy dotację, która była w 

tym roku z tymi 200 000 zł dołożonymi do budżetu. Może się uda w przyszłym roku pozyskać 

dobrego sponsora. Budżet 2017 roku – bardzo śmiały budżet, czy realny, to się okaże w marcu. W tym 

budżecie macie państwo wiele zadań, które za dwa , trzy lata zupełnie zmienią gminę. Mam nadzieję, 

że jeśli budżet będzie retuszowany, to w sensie dodatnim dla gminy. Zagrożeń jeśli chodzi o dochody 

gminy nie widzę a wręcz przeciwnie. 

Radny Czesław Stadnik: Te wszystkie bieżące remonty świetlicy w Domasławiu zapobiegły temu, 

że ten budynek się nie rozpadł. Bardzo dziękuję Radzie za podjętą decyzję o remoncie.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Tak jak pan wójt powiedział – budżet jest śmiały, 

dochody rosną, podatników przybywa. Myślę, że jak wszystko będzie szło tak jak jest zaplanowane w 

tym budżecie to będzie to w gminie widać. 

 

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma więcej pytań, uwag - zamykam dyskusję 

w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/398/16 w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.11. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego komisji o opinię w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisje stałe na swym wspólnym posiedzeniu w dniu 

23 listopada br. pozytywnie zaopiniowały projekt, a następnie Komisja Budżetowa na swym 

posiedzeniu 13 grudnia br. pozytywnie zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Pewnych rzeczy się nie spodziewaliśmy. Dostaliśmy 

środki unijne na przedszkole – 2 miliony zł, żłobek – 2 miliony zł, na drogę 1,5 miliona zł. Liczymy 

na kolejne środki. Jestem mile zaskoczony, że te środki do nas przyszły. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/399/16 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Ja tylko dopowiem, że w Nadzorze Wojewody 

zmienił się pracownik a wraz z nim zmieniła się interpretacja. Proszę przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  przy 1 osobie wstrzymującej się od głosu podjęła uchwałę  

nr XXII/400/16 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XIX/361/16 z dnia 30 

września 2016 roku w sprawie uchwalenia statutu Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/401/16 w sprawie zmiany Statutu Gminnego Centrum Kultury i Sportu w 

Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.14. 
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Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Użyteczności 

Publicznej o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/402/16 w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXVI/535/13 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

30 grudnia 2013 r. w sprawie wysokości i zasad ustalenia oraz rozliczenia dotacji celowej dla 

podmiotów prowadzących żłobki lub kluby dziecięce na terenie Gminy Kobierzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.15. 

Skarbnik gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę  przewodniczącego Komisji Budżetowej o 

opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/403/16 w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/390/13 Rady Gminy Kobierzyce  

z dnia 22 marca 2013 r. w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

 w Pustkowie Żurawskim. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 

opinię Komisji w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Matuszewski: Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała 

projekt tej uchwały. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/404/16 w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce 

na rok 2017. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.17. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji o opinię w 

sprawie planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2017. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała plan 

pracy z uwzględnieniem poprawek redaktorskich w miesiącu kwiecień i czerwiec. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

planu pracy Komisji Budżetowej na rok 2017 ? 

Za przyjęciem planu pracy – 15 osób/ 15 obecnych  

 

Ad.18. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji o opinię w 

sprawie planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska na 

rok 2017. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja Rolnictwa, Zagospodarowania 

Przestrzennego i Ochrony Środowiska  pozytywnie zaopiniowała plan pracy komisji na 2017 r. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

planu pracy Komisji Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska na rok 

2017 ? 

Za przyjęciem planu pracy – 15 osób/ 15 obecnych  

 

Ad.19. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji o opinię w 

sprawie planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej na rok 2017. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała plan pracy komisji na 2017 r. 

Przewodnicząca Rady Gminy Kobierzyce Elżbieta Regulska: Kto z państwa jest za przyjęciem 

planu pracy Komisji Użyteczności Publicznej na rok 2017 ? 

Za przyjęciem planu pracy – 15 osób/ 15 obecnych . 

 

Ad.20. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 

opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Matuszewski: Komisja Rewizyjna po wnikliwym rozpatrzeniu 

skargi uznała, że skarga jest bezzasadna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Uzasadnienie do projektu uchwały jest bardzo 

obszerne, ale jeśli jest taka potrzeba to możemy zrobić przerwę, żeby się zapoznać z dokumentami. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/405/16 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.21. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Proszę przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o 

opinię w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Dariusz Matuszewski: Komisja Rewizyjna po wnikliwym rozpatrzeniu 

skargi uznała, że skarga jest bezzasadna. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Otwieram dyskusję. Kto z państwa radnych ma 

pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie ma pytań, uwag - zamykam dyskusję w 

sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 15 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

15 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXII/406/16 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora Gminnego Centrum 

Kultury i Sportu w Kobierzycach. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Stwierdzam, że uchwała została podjęta. 

 

Ad.22. 

Brak. 

 

Ad.23. 

Brak. 

 

Ad.24. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Droga Tyniec Mały – Domasław. W pewnym momencie za 

Domasławiem kończy się chodnik a  jest taka wola mieszkańców i jednej miejscowości i drugiej 

miejscowości żeby między tymi miejscowościami zrobić łącznik – ciąg pieszo-rowerowy. Bardzo bym 

prosiła o wrzucenie tego do naszego budżetu. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Wszedł wykonawca na ten odcinek. Ma zacząć w tym 

roku drugą stronę chodnika z poszerzeniem włącznie. Jest to ogromne zadanie bo to jest rurowanie 

rowu z obu stron. Jest to zasadne, ale nie do przyszłego budżetu . Poza tym jest to droga powiatowa.  

Radny Henryk Łoposzko: Zwracam uwagę i proszę o pomoc  - droga wojewódzka między Leoni a 

Gniechowicami. Ta droga jest w stanie agonalnym i stwarza zagrożenie. Skręt do Pustkowa 

Żurawskiego – odkąd nie ma tam drzewa dochodzi tam często do wypadków. Proszę o pomoc 

specjalisty, którzy pomoże coś wymyślić w tym temacie żeby nie dopuścić do tak częstych 
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wypadków. Cieszę się, że powstanie Komisariat, tylko żeby to było zapisane, że ta obsada 20 

policjantów będzie dla gminy Kobierzyce a nie jako rezerwa dla Wrocławia. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na każdym spotkaniu z Marszałkiem o tym problemie 

mówię. To jest najgorsza droga lokalna w naszej gminie. Droga wojewódzka. Rozmowy z Policją 

będą i będzie to zapisane, ale jak to będzie  wykonane to nie wiemy. Poczekajmy, w lutym będą 

rozmowy. 

Radny Czesław Stadnik: Droga Domasław – Tyniec Mały – to jest nie tylko ścieżka. Tam jest 

bardzo duży ruch a chodzi nam o to, żeby bezkolizyjnie można było z Domasławia do Tyńca 

dojechać. To nie jest kwestia rekreacji jak tu mówiliśmy o ścieżkach tylko kwestia potrzeby chwili. 

Sołtys wsi Kobierzyce Jan Biesiada: Cmentarze komunalne – trzeba uświadomić sołtysów, że 

cmentarze to nie jest ich prywata. Oni chcą to nadzorować a przecież cmentarze są gminne, 

komunalne.  

Sołtys wsi Cieszyce Stanisław Kurek: Panie wójcie ja chciałem przeprosić. Proszę się nie martwić. 

Cieszyce to jest 170 wyborców. 5 osobom się nie podoba a 165 a może i więcej  współczuje wójtowi i 

w imieniu własnym i ich przepraszam wójta za to co się stało. Myślę, że ta sytuacja będzie się 

powtarzać, ale tak jak usłyszeliśmy od komisji – to było  niezasadne.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Czy tam jest 5, 10 czy 15 osób to tego tematu 

lekceważyć nie można. Oddaliśmy piękną świetlicę. Tak jak cmentarze tak świetlice są obiektami 

gminnymi. Gmina nimi zarządza a państwo sołtysi jesteście wykonawcami tych zarządzeń. Nigdzie 

nie było tematu od iluś lat, że był jakiś problem. Uzgadniano z sołtysami wynajem świetlicy, 

uzgadniano terminy i gmina podpisywała umowy. Z tego wynika , że stowarzyszenie uzurpuje sobie 

prawo do wyłączności na świetlicę, bo wszystkie imprezy jakie były organizowane organizowało 

stowarzyszenie. Opracujemy regulamin taki, że po pierwsze pierwszeństwo organizacji imprez będą 

mieli sołtysi, którzy odpowiadają za majątek świetlicowy, w drugiej kolejności stowarzyszenia, w 

trzeciej osoby prywatne. Wszystko musi być uzgadniane z sołtysem. Sołtys nie jest człowiekiem na 

posyłki, sołtys nie będzie siedział np. do 22.00 bo dwóch mieszkańców gra w piłkarzyki. Koniec z 

tym. Podobnie jak koniec z zarządzaniem cmentarzami przez sołtysów. To przekracza pewne granice. 

Nie po to przejmowaliśmy cmentarze, żeby ktoś ustalał tam swoje zasady. Nie mamy wprawdzie 

firmy z wyłącznością ale gmina zarządza, gmina ustala miejsca. Jest od tego pracownik gminy, który 

podejmuje decyzje. Może czasem ulega sytuacji, że ktoś prosi w tak trudnej chwili. Ja też bym nie 

odmówił w takiej chwili, a tym bardziej jak to jest osoba niepełnosprawna.  

Sołtys wsi Pełczyce Tomasz Stalski: Panowie Wójtowie, Panie i Panowie Radni, Szanowni Sołtysi, 

Szanowni Państwo. Z uwagą przysłuchiwałem i przyglądałem się dzisiejszej sesji Rady Gminy i 

pragnę odnieść się do tego czego byłem świadkiem poprzez moje wystąpienie. Przepraszam, że będę 

korzystał z zapisu na mojej kartce, ale nie chciałbym aby coś umknęło mojej wypowiedzi. Z uwagą 

zapoznałem się z przesłanymi mi materiałami dotyczącymi dzisiejszej sesji Rady Gminy. W 

szczególności zapoznałem się z projektem uchwały, który dzisiaj został uchwalony w sprawie 
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uchwalenia budżetu Gminy Kobierzyce na 2017 rok. W związku z uchwaleniem przez Radę Gminy 

budżetu Gminy Kobierzyce na 2017 rok pragnę Państwu przypomnieć, że Gmina to nie tylko  Bielany 

Wrocławskie, Ślęza, Wysoka czy Tyniec Mały. Gmina to również pozostałe sołectwa. Ja natomiast 

odniosę się  do Państwa  swoimi uwagami co do Państwa działalności, a dotyczącymi mojego 

sołectwa Pełczyce. Bezgranicznie wierzycie Państwo, że Urząd Gminy, który podsuwa wam dzisiejszy 

projekt uchwały budżetu Gminy Kobierzyce na 2017 rok działa w dobrej wierze na rzecz 

mieszkańców. Nic bardziej mylnego, Urząd Gminy dba o swój interes spokoju większych sołectw, a 

nie o mieszkańca mniejszych wsi. Przypominam Państwu, że to Urząd Gminy jest dla mieszkańca, a 

nie na odwrót, bez mieszkańca nie byłoby Gminy, to mieszkaniec tworzy Gminę. Po raz kolejny 

uchwalony budżet Gminy Kobierzyce omija szerokim łukiem sołectwo Pełczyce. Przesłane do Urzędu 

Gminy moje wnioski dotyczące inwestycji w sołectwie Pełczyce  pozostały kolejny raz odrzucone i 

nie ujęte w budżecie. Lekceważenie przez Urząd Gminy moich wniosków oraz oczekiwań 

mieszkańców sołectwa Pełczyce dotyczących inwestycji w miejscowości Pełczyce staje się w chwili 

obecnej już nie do przyjęcia. Z chwilą obecną zakończyłem  słuchanie od Urzędu Gminy obietnic, 

przysłowiowego „klepania po plecach” czy dawania jakichkolwiek nadziei bez pokrycia na inwestycje 

w Pełczycach. Koniec z polityką iluzji tak perfekcyjnie wypracowaną przez Urząd Gminy. Informuję 

Państwa, że w sołectwie Pełczyce również mieszkają prokuratorzy, prawnicy, lekarze, lekarze 

weterynarii, policjanci, prezesi dużych przedsiębiorstw, finansiści, rolnicy, przedsiębiorcy, emeryci i 

renciści, którzy w dalszym ciągu nie pozwolą sobie już na dalsze ich lekceważenie ze strony Urzędu 

Gminy. Wyremontowany w ostatnich latach Pełczycki Park nie zaspokoi potrzeb mieszkańców. 

Oczekiwania są znacznie większe.  

 1. sieć kanalizacyjna, która miała powstać w 2012 roku, do chwili obecnej nie została zrealizowana 

pomimo szumnych zapowiedzi i obietnic ze strony Urzędu, 

2. oświetlenie wraz z wybudowaniem ulicy Akacjowej obiecane mieszkańcom przez Urząd w 2014 

roku wraz z rekompensatą dla mieszkańców, którzy we własnym zakresie utwardzili nawierzchnię 

wspomnianej ulicy do chwili obecnej nie doczekały się realizacji, 

3. generalny remont świetlicy wiejskiej, która nie spełnia podstawowych warunków bezpieczeństwa, a 

usterki zostały opisane w moim piśmie nr 10/2015/P z dnia 12 listopada 2015 roku oraz wniosku nr 

3/2016/W z dnia 14 września 2016 roku (mianowicie odpadający tynk, pęknięcia ścian, zawilgocone i 

odpadające gniazda elektryczne , odpadające grzejniki, wystające ostre krawędzie na narożnikach , 

odpadające kafelki, uszkodzony dopływ wody do ubikacji , uszkodzone zewnętrzne oświetlenie, 

wadliwa instalacja elektryczna, która co chwila ulega awarii poprzez przepalanie się przewodów przed 

licznikowych i głównego zabezpieczenia). Czy to jest naprawdę za mało żeby dokonać remontu 

świetlicy? Czy ma dojść do nieszczęśliwego wypadku z udziałem osób najmujących pomieszczenia 

świetlicy czy też z udziałem dzieci uczęszczających do świetlicy środowiskowej? W tej sytuacji 

dbając o bezpieczeństwo mieszkańców i osób najmujących pomieszczenia świetlicy informuję 

Państwa, że w obecnym tygodniu sporządzę wniosek o zamknięcie świetlicy wiejskiej z dalszej 

użyteczności w celu uchronienia wynajmujących jak również dzieci uczęszczające na zajęcia świetlicy 

środowiskowej przed ewentualnymi nieszczęśliwymi wypadkami, 
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4. naprawa ulicy Wspólnej, której to od stycznia 2016 roku nie można się doprosić, aby nawieźć 

wywrotkę tłucznia i naprawić ubytki w drodze opisane w moich pismach nr 2/2016/P z dnia 25 

stycznia 2016 roku oraz nr 30/2016/P z dnia 23 maja 2016 roku, 

5. naprawa nawierzchni drogi wraz z wykonaniem oświetlenia ulicy Ogrodowej, 

6. wyprofilowanie chodnika na skrzyżowaniu ulic Kasztanowej i Magnickiej opisanego w moich 

pismach nr 40/2016/P z dnia 19 września 2016 roku oraz nr 47/2016/P z dnia 24 listopada 2016 roku, 

który to został wadliwie wykonany i przez Urząd odebrany, 

7. remonty dróg, które pozostają w bardzo złym stanie technicznym, 

8.wybudowanie chodników, których brak powoduje zagrożenie dla życia i zdrowia mieszkańców 

przemieszczających się w sołectwie, 

9. wybudowanie sieci energetycznej wraz z oświetleniem Pełczyckiego Parku i posadowieniem złącza 

energetycznego wraz ze skrzynką energetyczną przy boisku sportowym, wnioskowane wnioskiem nr 

5/2016/W z dnia 14 września 2016 roku.  

Za to przyznajecie Państwo sołectwu pieniądze w kwocie 20 tysięcy złotych na zakup kontenera na 

przetrzymywanie sprzętu sołeckiego mojego sołectwa. Moje pytanie brzmi; po co? Skoro w 

listopadzie 2016 roku z funduszu sołeckiego zostało zrealizowane zadanie zakupienia garażu za 1220 

złotych. O tej transakcji Urząd Gminy wiedział bo przecież sam składał zamówienie na jego zakup.  

Na tym przykładzie widać niegospodarność Urzędu, marnowanie środków publicznych. Powyższe 20 

tysięcy złotych należało przekazać na inne cele inwestycyjne w moim sołectwie. Zmarnowanego czasu 

nie da się już cofnąć, ale nadchodzący czas będzie wykorzystany przeze mnie do przymuszenia 

Państwa do inwestycji i rozwoju sołectwa Pełczyce. Koniec z dalszą degradacją sołectwa i obiektów 

użyteczności publicznej poprzez zaniechanie wykonania zadań nałożonych na Państwa przez 

ustawodawcę artykułem 7 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym. Z chwilą dalszej 

opieszałości Urzędu co do inwestycji i rozwoju sołectwa Pełczyce informuję Państwa, że  

wykorzystam wszelkie środki prawne do egzekwowania od Urzędu Gminy zapisów zawartych w 

ustawie o samorządzie gminnym co do podstawowych zadań Gminy. 

 

Ad.25. 

Radny Wiesław Muraczewski: Panie wójcie prosiłbym, żeby zmobilizować ekipę do posprzątania 

ulicy Chabrowej w Wysokiej, jest tam dużo nawożonego błota a jest to w sąsiedztwie szkoły i błoto 

jest wnoszone na podwórko szkoły. Do sołtysa z Pełczyc – w dużej mierze panie sołtysie to w jakim 

stanie znajduje się świetlica danego sołectwa zależy właśnie od sołtysa. Jeśli pan mówi że są 

zniszczone gniazdka, toalety to ja się pytam gdzie pan jest jako gospodarz tej miejscowości? Czy pan 

kontroluje tą świetlicę na bieżąco? W momencie gdy pan w swojej świetlicy miał przeprowadzone 

dwa remonty, u mnie w Ślęzie nie było żadnego remontu a świetlica funkcjonuje i jest w bardzo 

dobrym stanie bo dbam po prostu o to, żeby nikt mi nie oddał świetlicy zniszczonej.  

Sołtys wsi Pełczyce Tomasz Stalski: Jestem sołtysem od kwietnia 2015 roku. W maju 2015 r. 

przeprowadziłem rozmowę z panem wójtem na temat tragicznego stanu świetlicy wiejskiej w 

Pełczycach. W maju zeszłego roku chciałem dokonać zamknięcia tej świetlicy. Jest to moja pierwsza 

kadencja a taką świetlicę przejąłem od poprzednika. Czekałem rok czasu by cokolwiek w tej kwestii 

się zmieniło. Nic się nie zmieniło.  
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Chciałem panu sołtysowi przypomnieć, że rozpocznie 

się gazyfikacja Pełczyc, dzięki naszym staraniom bo nie łatwo było to wyegzekwować. Zobaczymy 

jak sołtys wpłynie na mieszkańców – ile będzie wpięć, bo wszyscy chcą dzisiaj. Rozpocznie się 

budowa kanalizacji w 11 miejscowościach. To nie jest tak, że dzisiaj jest decyzja, a jutro już wchodzą 

i kopią. Trzeba troszeczkę znać zasady działalności. To są ogromne zadania i nie powiem, która 

miejscowość będzie pierwsza, bo to będzie zależało od projektu. Dopiero później po ich wykonaniu 

będzie uporządkowanie Pełczyc. Ile zrobiono w Pełczycach ? Wielki staw, ogromne zadanie, staw do 

którego wpływa wszystko tylko nie to co powinno – to też trzeba sobie jasno powiedzieć. Ogromny 

park zrobiony wielkim wydatkiem gminy Kobierzyce, chodnik, ulice, oświetlenia. Oczywiście pismo 

każdy napisać może i żądać. Proszę pana – to Rada uchwala budżet i Rada wie co robi. Ta Rada, którą 

pan dzisiaj widzi i to nie jest żadne klepanie się po plecach tylko to jest realizowanie zadań dla 

mieszkańców wg potrzeb. Pytał pan na co wydajemy pieniądze. Sam pan zaproponował zakup garażu, 

wiaty, kontenera do przechowywania sprzętu. Tu w tym piśmie to jest. Oczywiście nie będziemy 

kupowali jeśli nie ma takiej potrzeby. To nie tędy droga żeby się okładać pismami, straszyć Radę 

Gminy i nas. Rada Gminy wykonuje zadania na rzecz mieszkańców. Świetlica albo przejdzie 

kapitalny remont albo będziemy budowali nową. Są dwa wyjścia. Albo robimy remont w miarę 

szybko albo czeka pan w kolejce na następne trzy nowe świetlice. To nie jest zła świetlica tylko musi 

być właściwie wykorzystana i może nawet rozbudowana. Przykro słuchać tych słów, bo naprawdę 

dużo rzeczy się zrobiło w Pełczycach. 

 

Ad.26. 

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska: Nie mam specjalnych komunikatów dla państwa.  

Kolejna  sesja Rady Gminy Kobierzyce odbędzie się  pod koniec stycznia, ale  dokładną datę podam w 

stosownym czasie. Ponieważ dzisiaj spotykamy się ostatni raz w roku i zbliżają się święta, jako 

Przewodnicząca Rady chciałam powiedzieć, że wigilia to jest wyjątkowy dzień w roku, wtedy 

odchodzą waśnie i spory w dal. Ja ze swojej strony, jeśli kogoś uraziłam przez ten cały rok, to chylę 

głowę i serdecznie przepraszam. Państwu życzę  z okazji zbliżających się świąt ciepła rodzinnego, 

dużo radości, zdrowia a na nowy rok realizacji zamierzeń.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Składam jak najlepsze życzenia dla państwa. Oby ten 

rok był rzeczywiście rokiem dobrym. I mam prośbę do sołtysów – nie obiecujcie państwo za dużo 

swoim mieszkańcom, bo to nie wy decydujecie o tym, co będzie robione w wioskach. To Rada Gminy 

decyduje. Spokojnych, wesołych świąt dla was i dla waszych najbliższych.  

Przewodnicząca Rady Gminy Elżbieta Regulska :  Zamykam  posiedzenie XXII  Sesji Rady 

Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz. 11.20. 

 

Liczba załączników: 2. 
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Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20161219. 
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